
AİLE VE SOSYAL POLİTİKALAR İL MÜDÜRLÜĞÜ’NÜN YOL SORUNU ACİLEN ÇÖZÜLMELİDİR

Gümüşhane Sağlık Sen Şube Başkanı Yunus Yılmaz 22 Şubat 2018 Perşembe günü
yaptığı yazılı basın açıklamasında engelliler, kadınlar ve yaşlılar gibi
toplumun dezavantajlı kesimlerine hizmet veren Gümüşhane Aile ve Sosyal
Politikalar İl Müdürlüğü’nün, 2016 yılında Valilik Binası’ndan Özcan
Mahallesi’nde bulunan yeni hizmet binasına taşınmasından sonra, kuruma ulaşımla
ilgili önemli sorunların yaşandığı söyledi.
Konunun defalarca gündeme gelmesine rağmen somut bir adım atılamadığını belirten
Yılmaz; kurumun, şehir merkezine uzak bir konumda olmasının yanında, kuruma
ulaşımı sağlayan yolun da son derece elverişsiz bir durumda olmasının hem kurum
personelini, hem de buradan hizmet alan engelli, yaşlı ve kadın
vatandaşlarımızın sıkıntı ve güçlükler yaşamasına sebep olduğunu ifade etti.
Başkan Yılmaz; “Gümüşhane Kent Konseyi tarafından gündeme getirilen ve
 Gümüşhane’de yapılması düşünülen yürüyen merdivenler ile ilgili  olarak 2017
yılı Ocak ayında gerçekleştirilen anket sonucunda, Aile ve Sosyal Politikalar İl
Müdürlüğü hizmet binası ile buraya gidiş geliş güzergahının ilk sırada yer
almasına rağmen, konu ile ilgili hiçbir adım atılamamıştır.” Dedi.
Başkan Yılmaz açıklamasına şöyle devam etti: “Yakın zaman kadar  devam etmekte
olan Engelli Kamu Personeli Seçme Sınavı (EKPSS)  başvurularında, engelli
vatandaşlarımızın kuruma ulaşma noktasında yaşadıkları mağduriyet uzun zamandır
süregelen sıkıntıların tamamen ayyuka çıktığının göstergesidir. Hizmet verdiği
kesimler dikkate alındığında, en kritik kamu kurumlarından biri olan, aynı
zamanda da sosyal devlet anlayışını temsil eden Aile ve Sosyal Politikalar İl
Müdürlüğü ve sosyal hizmet çalışanlarının böyle bir problemle karşı karşıya
kalması, buna karşın çözüm için hiçbir somut adım atılamamış olması kabul
edilebilir bir durum değildir. Sağlık Sen Yönetim Kurulu olarak Sayın Valimize
gerçekleştirdiğimiz ziyarette, Sayın Valimiz Okay Memiş, kurumun ulaşım
sıkıntısının en yakın zamanda giderileceğinin müjdesini vermiştir. Akabinde
ziyaret ettiğimiz Belediye Başkanımız Sayın Ercan Çimen de konu ile alakalı
olarak, küçük pürüzleri gidermeye çalıştıklarını, bunların aşıldığı takdirde
yolun yapımının baharla birlikte başlayacağını bizlere ilettiler. Konunun 
gündeme geldiği bu günlerde, Sayın Valimize ve Belediye Başkanımıza vermiş
oldukları müjdeli haberlerden ötürü teşekkür ediyoruz” dedi.
Şube Başkanı Yunus Yılmaz; “Sağlık-Sen Gümüşhane Şubesi olarak, toplumun risk
altındaki gruplarına hizmet vermekte olan sosyal hizmet çalışanları ile bu
hizmetlerden yararlanan engelli ve yaşlı vatandaşlarımızın yaşadığı sorun çözüme
kavuşturuluncaya kadar konunun takipçisi olmaya devam edeceğiz.” dedi.
 

https://gumushanedenhaber.com/aile-ve-sosyal-politikalar-il-mudurlugunun-yol-sorunu-acilen-cozulmelidir/

